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Č. j.: KaRek/0032/23 

Akademický senát Univerzity Pardubice 

 

Z Á P I S 

z 3. zasedání Akademického senátu Univerzity Pardubice, 

konaného dne 25. dubna 2023 v zasedací místnosti rektorátu 

 

Přítomni: dle prezenční listiny celkem 30 senátorů z celkového počtu 39 (viz příloha).  

 

Program zasedání: 

1. Jmenování skrutátorů zasedání. 

2. Schválení programu zasedání. 

3. Informace o činnosti předsednictva AS UPCE. 

4. Návrh na jmenování členů Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice. 

5. Žádost o předchozí souhlas ke jmenování členů Rady pro vnitřní hodnocení 

Univerzity Pardubice. 

6. Žádost o předchozí souhlas ke jmenování členů Vědecké rady Univerzity Pardubice. 

7. Návrh rozpočtu Univerzity Pardubice na rok 2023. 

8. Návrh II. změn Vnitřního mzdového předpisu Univerzity Pardubice. 

9. Vyhlášení doplňovacích voleb do AS UPCE ve volebním celku Fakulty restaurování. 

10. Informace k akci Hodina pravdy. 

11. Různé. 

 

Na začátku zasedání bylo přítomno 30 senátorů. 

Předseda Akademického senátu Univerzity Pardubice (dále jen „AS UPCE“ nebo „senát“), 

Ing. Petr Bělina, Ph.D., zahájil 3. zasedání AS UPCE, přivítal přítomné senátorky a senátory, 

rektora a vedení Univerzity Pardubice (dále jen „UPCE“ nebo „univerzita“). 

Dr. Bělina následně vysvětlil postup elektronického hlasování a zveřejňování výsledků 

hlasování. 

1. Jmenování skrutátorů zasedání. 

Navržení skrutátoři pro toto zasedání Ing. Jiří Šlapák a MgA. Ivan Kopáčik byli schváleni 

následným hlasováním.  

Hlasování se účastnilo 30 senátorů. 

Výsledek hlasování: 29 PRO, 0 PROTI, 1 SE ZDRŽEL. 

2. Schválení programu zasedání. 

Dr. Bělina seznámil přítomné s programem 3. zasedání a otevřel diskusi. K navrženému 

programu nebyly vzneseny žádné připomínky. Poté dr. Bělina vyzval senátorky a senátory 

k hlasování o tomto bodu.  
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Hlasování se účastnilo 30 senátorů. 

Výsledek hlasování: 30 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 

Program zasedání byl schválen. 

3. Informace o činnosti předsednictva AS UPCE. 

Předseda AS UPCE, dr. Bělina, shrnul činnost předsednictva od posledního zasedání AS UPCE 

a podrobněji informoval o přípravě doplňovacích voleb do AS UPCE ve volebním celku 

Fakulty restaurování. Uvedl, že navržený program zasedání byl schválen předsednictvem 

a materiály předložené k projednání na tomto zasedání byly podrobně diskutovány v rámci 

schůzek s vedením univerzity a v příslušných komisích AS UPCE. K tomuto bodu neproběhla 

žádná diskuse. 

4. Návrh na jmenování členů Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice. 

Předseda AS UPCE, dr. Bělina, přednesl úvodní slovo k tomuto bodu a uvedl, že senátorky 

a senátoři obdrželi informace k jednotlivým nominovaným kandidátům na členy Rady 

pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“) před vlastním jednáním 

AS UPCE. 

K tomuto bodu proběhla diskuse, ve které vystoupili doc. Culek, dr. Bělina, doc. Kleprlík, 

dr. Šmíd a Ing. Šlapák. Byly podány doplňující informace k návrhům kandidátů na členy 

RVH a diskutovány možnosti volby kandidáta, který bude následně navržen rektorovi 

ke jmenování členem RVH. Doc. Culek přednesl návrh, aby volba proběhla přiměřeně 

dle pravidel pro volbu rektora. 

Předseda dr. Bělina ukončil diskusi, vysvětlil průběh volby a dal hlasovat o následujícím 

usnesení. 

Návrh usnesení:  

Akademický senát univerzity Pardubice rozhodl o volbě mezi navrženými kandidáty 

za akademické pracovníky do Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice. Volba 

bude probíhat přiměřeně podle pravidel pro volbu rektora. 

Hlasování se zúčastnilo 30 senátorů. 

Výsledek hlasování: 17 PRO, 3 PROTI, 10 SE ZDRŽELO. 

Dr. Bělina konstatoval, že návrh usnesení nebyl přijat. Nadále bylo postupováno v souladu 

s původně plánovaným postupem pro hlasování o návrzích na jmenování členů RVH. 

Dr. Bělina uvedl, že v souladu s ustanovením § 12a odst. 3 zákona č. 111/1998 Sb., Zákon 

o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění 

pozdějších předpisů (dále jen “zákon o VŠ“), a čl. 20 odst. 2 Statutu Univerzity Pardubice 

v aktuálně platném znění (IV. Úplné znění Statutu Univerzity Pardubice ze dne 20. prosince 

2022) , žádá senát o souhlas s návrhem kandidátů na členy RVH, tj. Ing. Tomáše Fišeru (člen 

z řad studentů) a dále pak doc. Ing. Jaroslava Kleprlíka, Ph.D., doc. Ing. Radovana Souška, 

Ph.D., a doc. Ing. Jaromíra Širokého, Ph.D.  

Dr. Bělina, doc. Culek a dr. Becková představili jimi navržené kandidáty na členy RVH. 

Dr. Bělina zahájil tajné hlasování, které skočilo s následujícím výsledkem:  

Ing. Tomáš Fišera: celkem odevzdáno hlasů 30, z toho 29 kladných, 1 se hlasování zdržel. 
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Doc. Ing. Jaroslav Kleprlík, Ph.D.: celkem odevzdáno hlasů 30, z toho 18 kladných, 

6 záporných, 6 se hlasování zdrželo. 

Doc. Ing. Radovan Soušek, Ph.D.: celkem odevzdáno hlasů 30, z toho 20 kladných, 

5 záporných, 5 se hlasování zdrželo. 

Doc. Ing. Jaromír Široký, Ph.D.: celkem odevzdáno hlasů 30, z toho 11 kladných, 

7 záporných, 12 senátorů se hlasování zdrželo. 

Předseda dr. Bělina shrnul výsledek tajného hlasování, konstatoval, že v tajném hlasování 

byl senátem vysloven souhlas s návrhem Ing. Tomáše Fišery a doc. Ing. Radovana 

Souška, Ph.D., na jmenování členy RVH a dal hlasovat o následujícím usnesení. 

Návrh na usnesení:  

Akademický senát Univerzity Pardubice navrhuje Ing. Tomáše Fišeru rektorovi Univerzity 

Pardubice ke jmenování členem Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice. 

Ke jmenování členem Rady pro vnitřní hodnocení dává Akademický senát Univerzity 

Pardubice předchozí souhlas. 

Akademický senát Univerzity Pardubice navrhuje doc. Ing. Radovana Souška, Ph.D., rektorovi 

Univerzity Pardubice ke jmenování členem Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice. 

Ke jmenování členem Rady pro vnitřní hodnocení dává Akademický senát Univerzity 

Pardubice předchozí souhlas. 

Hlasování se účastnilo 30 senátorů. 

Výsledek hlasování: 26 PRO, 0 PROTI, 4 SE ZDRŽELI. 

Dr. Bělina konstatoval, že návrh usnesení byl přijat. 

5. Žádost o předchozí souhlas ke jmenování členů Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity 

Pardubice. 

Rektor prof. Čapek přednesl úvodní slovo k tomuto bodu a sdělil, že senátoři obdrželi informace 

k jednotlivým nominovaným kandidátům na členy RVH před samotným jednáním AS UPCE. 

V souladu s § 9 odst. 1 písm. f) zákona o VŠ požádal AS UPCE o předchozí souhlas 

ke jmenování členů RVH od 1. května 2023.  

Do RVH jsou navrženi čtyři noví členové. Doc. Ing. František Dušek, CSc., je navržen za oblast 

vzdělávání 14 Informatika jako nástupce za současného člena doc. Ing. Petra Doležela, Ph.D., 

který podal rezignaci ke dni 30. dubna 2023. Doc. Mgr. Pavel Panoch, Ph.D., je navržen 

jako nový člen v souvislosti s navýšením počtu členů RVH z devíti na dvanáct. Prof. Ing. Petr 

Kalenda, CSc., je navržen za oblast vzdělávání 13 Chemie na základě návrhu Vědecké rady 

Univerzity Pardubice (dále jen „VR“). Doc. Mgr. Filip Grygar, Ph.D., je navržen za oblast 

vzdělávání 10 Filozofie, religionistika a teologie na základě návrhu VR jako nový člen 

v souvislosti s navýšením počtu členů RVH na dvanáct. 

Dr. Bělina doplnil informaci o funkčním období doc. Duška, který bude jmenován pouze 

na zbývající funkční období doc. Doležela, tj. do 31. ledna 2028. Ostatní navržení kandidáti 

budou jmenováni na šest let.  

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuse. 

Dr. Bělina zahájil tajné hlasování, které skočilo s následujícím výsledkem:  

Doc. Ing. František Dušek, CSc.: celkem odevzdáno hlasů 30, z toho 29 kladných, 

1 se hlasování zdržel. 
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Doc. Mgr. Pavel Panoch, Ph.D.: celkem odevzdáno hlasů 30, z toho 27 kladných, 1 záporný, 

2 se hlasování zdrželi. 

Prof. Ing. Petr Kalenda, CSc.: celkem odevzdáno hlasů 30, z toho 21 kladných, 6 záporných, 

3 se hlasování zdrželi. 

Doc. Mgr. Filip Grygar, Ph.D.: celkem odevzdáno hlasů 30, z toho 29 kladných, 1 se hlasování 

zdržel. 

Předseda dr. Bělina konstatoval, že senát v tajném hlasování vyjádřil souhlas s návrhem 

a dal hlasovat o následujícím usnesení. 

Návrh usnesení:  

Akademický senát Univerzity Pardubice projednal a vydává předchozí souhlas se jmenováním 

uvedených členů Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice:  

doc. Ing. František Dušek, CSc.  Fakulta elektrotechniky a informatiky 

doc. Mgr. Pavel Panoch, Ph.D.  Fakulta filozofická  

prof. Ing. Petr Kalenda, CSc.  Fakulta chemicko-technologická  

doc. Mgr. Filip Grygar, Ph.D. Fakulta filozofická 

Hlasování se zúčastnilo 30 senátorů. 

Výsledek hlasování: 28 PRO, 0 PROTI, 2 SE ZDRŽELI. 

Dr. Bělina konstatoval, že návrh usnesení byl přijat. 

6. Žádost o předchozí souhlas ke jmenování členů Vědecké rady Univerzity Pardubice. 

Úvodní slovo k tomuto bodu přednesl rektor, prof. Čapek, který uvedl, že krátké představení 

nominovaných kandidátů na členy VR obdrželi senátoři před vlastním jednáním AS UPCE. 

Materiál je předkládán k projednání v souladu s ustanovením § 9 odst. 1 písm. f) zákona o VŠ.  

Podle ustanovení § 11 odst. 1 zákona o VŠ je rektor UPCE předsedou VR, který jmenuje 

a odvolává ostatní členy VR. Rektor prof. Čapek požádal AS UPCE o předchozí souhlas 

ke jmenování členů VR dle přiloženého jmenného seznamu, na kterém jsou čtyři kandidáti – 

doc. Mgr. Tomáš Hejduk, Ph.D., prof. Ing. Michal Holčapek, Ph.D., prof. Dr. phil. Jakub 

Mácha, Ph.D., a doc. RNDr. ThLic. Karel Sládek, Ph.D., MBA. 

K tomuto bodu proběhla diskuse, ve které vystoupili Mgr. Rozen, dr. Bělina a prof. Čapek. 

Byly diskutovány a zodpovězeny dotazy k předloženému materiálu a také k počtu členů VR. 

Dr. Bělina zahájil tajné hlasování, které skočilo s následujícím výsledkem:  

Doc. Mgr. Tomáš Hejduk, Ph.D.: celkem odevzdáno hlasů 30, z toho 29 kladných, 

1 se hlasování zdržel. 

Prof. Ing. Michal Holčapek, Ph.D.: celkem odevzdáno hlasů 30, z toho 30 kladných. 

Prof. Dr. phil. Jakub Mácha, Ph.D.: celkem odevzdáno hlasů 30, z toho 29 kladných, 

1 se hlasování zdržel. 

Doc. RNDr. ThLic. Karel Sládek, Ph.D., MBA: celkem odevzdáno hlasů 30, z toho 

27 kladných, 3 se hlasování zdrželi. 

Předseda dr. Bělina konstatoval, že v tajném hlasování byl senátem vysloven souhlas s návrhem 

a dal hlasovat o následujícím usnesení. 
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Návrh usnesení:  

Akademický senát Univerzity Pardubice dává rektorovi Univerzity Pardubice předchozí 

souhlas ke jmenování čtyř členů Vědecké rady Univerzity Pardubice uvedených v předloženém 

Jmenném seznamu kandidátů na členy Vědecké rady Univerzity Pardubice. 

Hlasování se zúčastnilo 30 senátorů. 

Výsledek hlasování: 30 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 

Dr. Bělina konstatoval, že návrh usnesení byl přijat. 

7. Návrh rozpočtu Univerzity Pardubice na rok 2023. 

Úvodní slovo k tomuto bodu přednesl rektor, prof. Čapek. 

Návrh obsahuje informace ke konstrukci a struktuře rozpočtu, včetně tabulkové části 

s finančními zdroji a výdaji pro jednotlivé součásti univerzity a také společné výdaje na daný 

rok. Návrh byl projednáván se zástupci fakult, celouniverzitních součástí i rektorátních útvarů 

včetně vedení a rozšířeného vedení univerzity, a také na poradách s tajemníky fakult. Dále 

byl návrh projednán s Ekonomickou komisí AS UPCE. Po schválení v AS UPCE bude návrh 

předložen k projednání Správní radě UPCE. 

V 15:05 zasedání opustil senátor doc. Čapský. 

Předseda Ekonomické komise AS UPCE, dr. Horálek, uvedl, že Ekonomická komise AS UPCE 

si dovoluje požádat zápis přesného znění stanoviska komise. 

Ekonomická komise AS UPCE podporuje snahu vedení univerzity v hledání úspor v oblasti 

celouniverzitních nákladů, podporuje snahu fakult v hledání úspor na fakultách a současně 

souhlasí se záměrem motivovat akademické pracovníky ve snaze zlepšit jednotlivé indikátory 

v ukazateli K (výkonové části rozpočtu) rozpočtu, za účelem zvýšení příjmu univerzity. 

Ekonomická komise AS UPCE žádá vedení univerzity, aby při přípravě dalších rozpočtů dodala 

podklady k rozpočtu v rozsahu, v jakém je EK požadovala v připomínkách, tj. mj. včetně 

detailnějšího rozpisu výdajů a příjmů na CUN, CUÚ a rektorátu na úrovni jednotlivých 

oddělení (knihovna, CITS, TO, VPS aj.). 

Dr. Horálek závěrem konstatoval, že Ekonomická komise AS UPCE na základě většinového 

rozhodnutí předložený návrh rozpočtu UPCE na rok 2023 doporučuje ke schválení. 

K tomuto bodu proběhla diskuse, ve které vystoupila dr. Šándorová, prof. Čapek, Ing. Gabriel, 

dr. Bělina, dr. Kleprlík, dr. Horálek, doc. Culek, Mgr. Lavrenčíková a Mgr. Rozen. Diskutovalo 

se a byly zodpovězeny dotazy k předloženému materiálu, diskutovaly se také možnosti 

sociálního fondu, fondy provozních prostředků a podpora doktorandů. 

Dr. Bělina ukončil diskusi. 

Návrh usnesení:  

Akademický senát Univerzity Pardubice projednal a schvaluje rozpočet Univerzity Pardubice 

na rok 2023 v předloženém znění.  

Akademický senát Univerzity Pardubice schvaluje převedení kladného hospodářského 

výsledku za rok 2022 ve výši 22 894 tis. Kč, a to do Fondu reprodukce investičního majetku 

(FRIM) ve výši 16 499 tis. Kč a do Fondu provozních prostředků (FPP) ve výši 6 395 tis. Kč. 
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Hlasování se zúčastnilo 29 senátorů.  

Výsledek hlasování: 25 PRO, 0 PROTI, 4 SE ZDRŽELI. 

Dr. Bělina konstatoval, že návrh usnesení byl přijat. 

8. Návrh II. změn Vnitřního mzdového předpisu Univerzity Pardubice. 

Rektor prof. Čapek se ujal slova a představil návrh změny Vnitřního mzdového předpisu UPCE. 

Materiál je předkládán ke schválení AS UPCE v souladu s ustanovením § 9 odst. 1 písm. 

b) bodu 3. zákona o VŠ.  

Předložený návrh reaguje na potřebu změny mzdových tarifů, aby byly v souladu s výší 

minimální mzdy stanovenou nařízením vlády ČR. Univerzita v tomto návrhu reaguje 

na vysokou inflaci a všechny tři skupiny pracovních činností upravuje, resp. navyšuje mzdový 

tarif všem zaměstnancům univerzity. V části příplatků dochází k úpravě rozpětí příplatku 

za garanci studijního programu. Návrh dále obsahuje úpravu čl. 5 Smluvní mzda, včetně 

doplnění pracovního místa akademického pracovníka, který je zařazen jako mimořádný 

profesor, se kterým může být sjednána smluvní mzda. S mimořádným profesorem může děkan 

sjednat smluvní mzdu po projednání s rektorem. Dále byly provedeny drobné formální úpravy. 

Předseda Ekonomické komise AS UPCE, dr. Horálek, uvedl, že Ekonomická komise AS UPCE 

projednala Vnitřní mzdový předpis UPCE v předloženém znění a dovoluje si jej doporučit 

ke schválení na základě jednohlasného rozhodnutí.  

Ekonomická komise návrh projednala a žádný z členů k tomuto znění nevyjádřil zásadní 

připomínku. Komise vítá tento návrh, jenž je v souladu s jejím komentářem k loňskému 

rozpočtu, který kritizoval výši mezd na UPCE. 

K tomuto bodu proběhla diskuse, ve které vystoupila dr. Šándorová, prof. Čapek, dr. Horálek, 

Mgr. Rozen a doc. Kleprlík. Diskutovalo se o hodnotě akademické práce a také o otázce 

plošného zvýšení stipendií v doktorských studijních programech. Diskutována byla také otázka 

diferencovaného nárůstů platů. 

Předseda AS UPCE, dr. Bělina, ukončil diskusi. 

Návrh na usnesení:  

Akademický senát Univerzity Pardubice projednal a schválil návrh II. změn Vnitřního 

mzdového předpisu Univerzity Pardubice v předloženém znění. 

Hlasování se účastnilo 29 senátorů. 

Výsledek hlasování: 28 PRO, 0 PROTI, 1 SE ZDRŽEL. 

Dr. Bělina konstatoval, že návrh usnesení byl přijat. 

V 16:25 zasedání opustil senátor dr. Blanař. 

9. Vyhlášení doplňovacích voleb do AS UPCE ve volebním celku Fakulty restaurování. 

Projednání tohoto bodu řídil předseda dr. Bělina.  

Na minulém zasedání senátu byl upraven Volební řád AS UPCE, aby volební celek Fakulty 

restaurování (dále též „FR“) měl stejný počet senátorů v AS UPCE jako ostatní fakulty 

univerzity. Tedy počet senátorů v tomto volebním celku bude navýšen na šest. V této 

souvislosti je třeba doplnit počet zástupců FR v souladu s volebním řádem na šest, což znamená 

zvolit dva nové zástupce z řad akademických pracovníků a dva nové zástupce z řad studentů. 
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Předsednictvo senátu navrhuje ve spolupráci s předsedou AS FR MgA. Rejmanem vyhlásit 

termín doplňující volby do komory studentů AS UPCE za volební celek FR v termínu 

19.-30. června 2023 a sestavit volební komisi ve složení: doc. Ing. Anna 

Krejčová, Ph.D. (FChT), Ing. Tomáš Michálek, Ph.D. (DFJP), Mgr. et Mgr. Ondřej Podeszwa 

(FZS), JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. (FES), George Višněvský (FR).  

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuse.  

Dr. Bělina dal jmenovitě hlasovat o členech volební komise:  

- doc. Ing. Anna Krejčová, Ph.D. (FChT), 

Výsledek hlasování: 27 PRO, 0 PROTI, 1 SE ZDRŽEL. 

- Ing. Tomáš Michálek, Ph.D. (DFJP), 

Výsledek hlasování: 25 PRO, 1 PROTI, 2 SE ZDRŽELI. 

- Mgr. et. Mgr. Ondřej Podeszwa (FZS), 

Výsledek hlasování: 27 PRO, 0 PROTI, 1 SE ZDRŽEL. 

- JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. (FES), 

Výsledek hlasování: 26 PRO, 0 PROTI, 2 SE ZDRŽELI. 

- George Višněvský (FR), 

Výsledek hlasování: 26 PRO, 0 PROTI, 2 SE ZDRŽELI. 

Návrh na usnesení:  

Akademický senát Univerzity Pardubice vyhlašuje doplňující volby ve volebním celku Fakulty 

restaurování na zbývající část funkčního období do 5. ledna 2026. Akademický senát Univerzity 

Pardubice ustanovuje hlavní volební komise ve složení: doc. Ing. Anna Krejčová, Ph.D. 

(FChT), Ing. Tomáš Michálek, Ph.D. (DFJP), Mgr.  et Mgr. Ondřej Podeszwa (FZS), JUDr. 

Martin Šmíd, Ph.D. (FES), George Višněvský (FR). 

Hlasování se účastnilo 28 senátorů. 

Výsledek hlasování: 27 PRO, 0 PROTI, 1 SE ZDRŽEL. 

Dr. Bělina konstatoval, že návrh usnesení byl přijat.  

V 16:30 zasedání opustil senátor doc. Fischer. 

10. Informace k akci Hodina pravdy. 

Dr. Kleprlík zahájil tento bod a poté předal slovo předsedkyni AS Fakulty filozofické (dále 

též „FF“), dr. Pató.  

Dr. Pató poděkovala za podporu a účast při protestních akcích navázaných na tzv. Hodinu 

pravdy, celostátní protest na Den učitelů, a seznámila přítomné s nejnovějšími informacemi 

od organizátorů Hodiny pravdy. Zmínila, že k akci se připojil také AS FF. 

Sdělila, že dne 21.4.2023 předali zástupci protestujících institucí petici nazvanou „Výzva 

na podporu humanitních a sociálněvědních oborů“, kterou podepsalo 4083 petentů. Dr. Pató 

informovala o obsahu petice a seznámila s formulacemi tiskové zprávy, která byla u této 

příležitosti vydána. Zdůraznila hlavní bod petice, který konstatuje, že hlavním problémem 

českého vysokého školství je nedostatečné financování a apeluje na MŠMT, aby přijalo první 

kroky ke zlepšení situace.  
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Na závěr dr. Pató vyzvala všechny přítomné ke spolupráci a diskusi a požádala je o případné 

návrhy ke zlepšení situace v oblasti financování vysokých škol. 

K tomuto bodu zazněla diskuse, ve které vystoupili dr. Bělina, prof. Čapek a dr. Horálek.  

11. Různé. 

prof. Čapek 

- reagoval na dotaz senátora Štěpána Vrubla, který se týkal termínu zápisu ke studiu 

pro studenty mimo EU a s tím souvisejícího včasného získání víza. Dr. Michálek doplnil 

poskytnuté informace. 

dr. Bělina 

- informoval o následujícím zasedání AS UPCE, které je naplánované na termín 

23. května 2023. 

Na závěr 3. zasedání AS UPCE poděkoval předseda, dr. Bělina, všem senátorkám a senátorům 

za jejich účast a nastínil plánovanou činnost senátu pro nejbližší období. Následně zasedání 

ukončil. 

 

Zapsala: Ing. Michaela Jeníčková 

 

 

                                                                   Ing. Petr Bělina, Ph.D., 

                                                                        předseda AS UPCE        

 

 


